

KRITERIA PENILAIAN / PENJURIAN KATEGORI A (ANUGERAH INSTITUSI)

NO.	KRITERIA	MARKAH (%)
1.	<p>Ekosistem Keusahawanan Institusi</p> <p>1.1 Adakah kepimpinan institusi mempunyai komitmen tinggi dalam memacu visi dan strategi keusahawanan dalam mewujudkan persekitaran dan budaya keusahawanan yang kondusif dan berdaya saing?</p> <p>1.2 Adakah langkah yang dijalankan oleh institusi dilihat tersusun dan komprehensif dalam mewujudkan kakitangan dan pelajar yang bercirikan keusahawanan dalam aspek pemikiran, tingkah laku dan tindakan mereka?</p> <p>1.3 Apakah langkah yang diambil oleh institusi dilihat bersifat inovatif menerusi penerapan elemen inovasi yang terkini seperti ESG, Industri 4.0, pendigitalan dan sebagainya dalam usaha menyediakan graduan terhadap cabaran dan peluang dalam landskap perniagaan sekarang?</p>	<p>10%</p> <p>10%</p> <p>10%</p> <p>Jumlah: 30%</p>
2.	<p>Impak & Keberhasilan Dalam Aspek Keusahawanan</p> <p>2.1 Adakah langkah yang diambil oleh pihak institusi dilihat memberikan impak kepada kakitangan, pelajar dan pemegang taruh dan bagaimana cara pihak institusi menilai impak dan keberkesanan ini?</p> <p>2.2 Apakah pencapaian semasa institusi dalam melahirkan individu/entiti yang mewujudkan peluang pekerjaan, meningkatkan kadar kebolehpasaran graduan, meningkatkan peluang pengkomersilan dan penghasilan bisnes baharu?</p> <p>2.3 Adakah institusi ini memainkan peranan yang signifikan di dalam negara dan di rantau ini dalam aspek keusahawanan dan inovasi melalui proses perkongsian pengalaman dan aktiviti mempromosi kepakaran institusi?</p>	<p>10%</p> <p>8%</p> <p>7%</p> <p>Jumlah: 25%</p>
3.	<p>Kakitangan Inovatif & Mempunyai Ciri Keusahawanan</p> <p>3.1 Apakah keberkesanan institusi ini dalam aspek melatih, membimbing dan memberikan sokongan terhadap kakitangan untuk melibatkan diri dalam bidang keusahawanan, melalui aspek seperti menyediakan kemudahan dana/kewangan, pusat inkubator perniagaan dan peluang kerjasama antarabangsa?</p>	<p>10%</p>

NO.	KRITERIA	MARKAH (%)
	<p>3.2 Apakah tahap pengaplikasian budaya inovatif dalam pembangunan kurikulum dan adakah langkah mereka mengukur aspek ini dilihat berkesan?</p> <p>3.3 Apakah keberkesanan institusi ini dalam usaha mereka untuk menjalinkan sesi libat urus dan kerjasama dengan pihak luar berkaitan aspek merangka dan menjalankan aktiviti keusahawanan?</p>	<p>8%</p> <p>7%</p> <p>Jumlah: 25%</p>
4.	<p>Penglibatan Pemegang Taruh (20%)</p> <p>4.1 Adakah institusi ini komited dalam aspek mewujudkan kerjasama dan perkongsian maklumat dan kepakaran dengan semua pemegang taruh?</p> <p>4.2 Adakah institusi ini memberikan ruang dan peluang yang cukup kepada kakitangan dan pelajar mereka untuk mengambil bahagian di dalam aktiviti inovatif bersama entiti bisnes dalam ekosistem keusahawanan yang lebih luas?</p> <p>4.3 Adakah penglibatan pemegang taruh dan pihak luar seperti kerjasama dengan industri, institusi dan keusahawanan dapat membangunkan dasar-dasar yang praktikal dalam institusi ini serta dilihat mempunyai masa depan yang lestari?</p>	<p>7%</p> <p>7%</p> <p>6%</p> <p>Jumlah: 20%</p>